

Contact person in HQ, Hamburg:	Uwe Krohss
Telefon:	+49 40-5 38 01-193
Email:	krohss.u@eppendorf.de

New software is available for the control panel 6320 and the Mastercycler ep / pro:

Control panel Version 1.008 and Mastercycler ep / pro Version 3.015.

Access to the service functions is also ensured with this software version in the event of a malfunction. The PCB test on the control panel is ensured with a password in order to prevent incorrect operation that could lead to a PCB replacement.

When a Mastercycler ep / pro is operated in a mini-satellite system or with the CycleManager pro, this software should be installed in order to ensure problem-free operation.

The software is available in two versions; as the "Update via MMC" and "Update via USB" versions.

We recommend that you include this information together with Chapter 2 of your Mastercycler ep Service Manual, so that all relevant product information can be found in one place.

Für das Bedienteil 6320 und den Mastercycler ep / pro ist eine neue Software verfügbar:

Bedienteil Version 1.008 und Mastercycler ep / pro Version 3.015.

Bei dieser Software-Version ist auch im Fehlerfall der Zugang zu den Servicefunktionen sichergestellt. Der Leiterplatten Test auf dem Bedienteil ist durch ein Passwort gesichert worden, damit ist eine Fehlbedienung die zu einen Leiterplattentausch führt, ausgeschlossen.

Wird ein Mastercycler ep / pro, in einem Mini-Satellitensystem oder mit dem CycleManager pro betrieben sollte diese Software installiert werden um einen fehlerfreien Betrieb zu gewährleisten.

Die Software ist in zwei Versionen, als Variante "Update über MMC" sowie als Variante "Update über USB" erhältlich.

Wir empfehlen, diese Info Ihrem Service Manual Mastercycler ep Kapitel 2 beizufügen, damit alle relevanten Produktinformationen zusammenhängend abgelegt sind.